

**STANDEX
SELECT**



Vedligeholdelsesinstruktion
Maintenance instruction
Wartungsanleitung

14.08.07, hh



DK:

STANDEX SELECT UDHÆNGSSKAB!

Udhængsskabet er udført helt i vejrbestandigt materiale (sølvanodiseret aluminium), der sikrer et flot udseende mange år frem i tiden.

For at bevare det flotte udseende på udhængsskabet, bør du behandle skabet korrekt, da behandling med skrappe rengøringsmidler, kan medføre, at glasset bliver uklart eller svagt mælkehvidt.

Fronten leveres efter eget valg i 4 mm, hærdet glas eller polycarbonat (PC).

Vedligeholdelse:

Aluminiumsdelen: Til arbejdet anvendes en opvreden microfiberklud eller en fugtig svamp.

Glas og hærdet glas: Puds ruden med alm. glasrens eller sulfovand.

Polycarbonat (PC) og acryl: Til rengøring af polycarbonatplader anbefales lunkent sæbevand eller stærkt fortyndede opløsninger af milde, syntetiske rengøringsmidler.

Til arbejdet anvendes bedst en blød svamp eller en microfiber klud. For at fjerne sæbepletter vaskes efter med rent vand, og tilbageblivende vanddråber aftørres med en fugtig blød svamp eller klud.

Rens aldrig pladen i tør tilstand.

Undgå benzen, alkohol, ester eller organiske opløsningsmidler i forbindelse med polycarbonatpladerne. Isopropylalkohol på en blød klud kan dog anvendes.

NB! Anvend aldrig skuremidler, barberblade eller andre skarpe redskaber til rengøring af polycarbonat.

14.08.07, hh



UK:

STANDEX SELECT SHOWCASE!

The showcase is made in weather proof materials (satin anodised aluminium), which ensures a fine appearance for mane years to come.

To secure the nice appearance of the showcase, you should maintain it correctly, as incorrect treatment with strong solutions can make the glass media unclear or even slightly milky.

The glass media is 4mm glass, hardened glass or polycarbonate (PC).

Maintenance:

Aluminium: We recommend using a sponge or micro fibre cloth and lukewarm water.

Glass and hardened glass: Use ordinary glass-cleaning solution.

Polycarbonate (PC) and acrylic: For cleaning of polycarbonate and acrylic sheets lukewarm soapy water or strongly diluted solutions of mild, synthetic cleaning agent are recommended.

A soft sponge or a micro fibre cloth is recommended for the job. To remove any spots of soap wash off with clean water, and remaining drops of water are dried with a moist soft sponge or cloth.

Do never clean the sheet in dry condition.

Avoid use of benzene, alcohol, esters or organic solvents together with the sheets. Isopropyl alcohol may, however, be used on a soft cloth.

Note! Do never use scouring mediums, razor blades or any other sharp tools for cleaning of polycarbonate and acrylic.

14.08.07, hh



D:

STANDEX SELECT SCHAUkastEN!

Der Schaukasten ist in einem wetterfestem Material (silbereloxiertes Aluminium) hergestellt, daß ein präsentables Aussehen für viele Jahre sichert.

Um daß Aussehen des Schaukasten zu bewahren, sollte der Schaukasten korrekt gewartet werden, zumal Verwendung von starke Reinigungsmittel dazu führen kann, daß das Glas unklar oder sogar Milchweiß hervortretet.

Die Front wird nach Wahl in 4mm Glas, gehärtetes Glas oder Polycarbonat (PC) geliefert.

Wartung:

- | | |
|------------------------------|---|
| Aluminium: | Wir empfehlen ein Mikrofasertuch oder einen Schwamm und lauwarmes Wasser zu verwenden. |
| Glas und gehärtetes Glas | Normale Fensterputzmitteln können verwendet werden. |
| Polycarbonat (PC) und Acryl: | <p>Für Reinigung von Polycarbonat und Acryl, werden lauwarmes Seifenwasser oder stark verdünnte Lösungen von milde, synthetische Reinigungsmittel empfohlen.</p> <p>Am besten verwenden Sie einen Schwamm oder ein Mikrofasertuch für diese Arbeit. Eventuelle Seifenflecke werden mit reinem Wasser abgewaschen, und zurückbleibende Wassertropfen müssen mit einem feuchten Schwamm oder Tuch abgetrocknet werden.</p> <p>Reinigen Sie niemals die Platten in trockenem Zustand.</p> <p>Meiden Sie Benzen, Alkohol, Ester oder organische Lösungsmittel in Verbindung mit Polycarbonat und Acryl Platten. Isopropyl Alkohol kann doch auf einem weichen Tuch verwendet werden.</p> <p><i>BEACHTEN! Benutzen Sie niemals Scheuermittel, Rasierklingen oder andere scharfen Geräten zur Reinigung des Polycarbonats und Acryls.</i></p> |

14.08.07, hh